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IN GERMAN
Alibaba Stärke Hersteller SGS-Zertifizierung
SGS-Inspektoren kamen am 1. November 2017 zu unserem Unternehmen. Sie führten eine detaillierte
Registrierung und Einreichung des tatsächlichen Geschäftsstatus und der Produktionskapazität
unseres Unternehmens durch. Nach einer strengen Überprüfung haben wir das Audit am 3. November
bestanden, um die Stärke der Alibaba-Hersteller zu werden. Das Bestehen dieser Zertifizierung
beweist, dass unser Unternehmen ein Stärkehersteller mit F & E, Produktion, Vertrieb und
After-Sales-Integration ist.

IN ENGLISH
The certificate of SGS for Alibaba which the most powerful manufacturer

On November 1st, 2017 SGS group came to our factory and verify all our production line, along with
the information and then register into their system. After a very strict examination, On November 3rd ,

we have been approved by Alibaba, the most powerful manufacturer. Since we’ve got the certificate
by SGS group , in another words that means we have our own R & D dept., production line, sales team,
and after sales service, together with the integration of the most powerful manufacturer in this area.


